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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz a szolnoki MÁV Kórházzal?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A szolnoki MÁV Kórházban hosszú évek óta jól szervezett, összehangolt, a betegek érdekeit
szem előtt tartott, magas színvonalú szakmai munka folyik . A kórház maga egy olyan
mozgásszervi profilú intézet, amely a maga nemében az országban egyedülálló . A vasút
egészségügyi intézmény most területi ellátási kötelezettséggel végzi az ortopédiai, a
reumatológiai és a belgyógyászat-immunológiai szakellátást, valamint – az intézet profiljána k
megfelelően – a vasutas biztosítottak teljes kör ű ellátását. A kórház tulajdonosa a
Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi minisztérium az intézményt a Vasút-egészségügyi
Kht. üzemeltetésébe kívánja átadni, hogy ott állítólagosan gazdaságosabb m űködtetésre ,
fejlesztésre lesz lehetőség .

A folyamat során a minisztérium állítása szerint – amelyet 2009 . május 13-án kelt levelükbe n
közöltek az intézmény vezetésével - a MÁV Kórháznak „éves szint ű , mintegy 180 MFt-os
működési forráshiánya van”! Ezzel szemben az igazság az, hogy a 2005 . szeptember 1-t ő l
napjainkig tartó – közel négy éves – id őszakban, működési célú támogatással a tulajdono s
KHEM csupán egyetlen alkalommal, 2008 . év második félévében, 90 . millió forinttal járult
hozzá a kórház működőképességének biztosításához. Igen fontosnak tartom és ezért ez úto n
is felhívom miniszter úr figyelmét arra, hogy a kórháznak jelenleg lejárt tartozása nincs !

Ugyanakkor engedje meg, hogy felhívjam a figyelmét arra a megállapodásra, amelyet a
kormány és a reprezentatív szakszervezetek kötöttek 2007 . március 2-án a vasútegészségüg y
egyes kérdéseirő l . A megállapodás 7. pontja szerint ."	 a felügyeleti szerv (ti . a
minisztérium) bármilyen változását a szakszervezetekkel folytatott egyeztetések előzik meg"
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Tisztelt Miniszter Úr!

Nem értem, hogy Ön a Szolnoki MÁV Kórházat miért kívánja a Vasút-egészségügyi Kht .
üzemelésébe adni, miért kell ilyen alapvet ő átalakítást végezni egy kiválóan működő
intézménynél ?

Egyeztettek-e erről az érintett szakszervezetekkel?

Kérem, hogy itt és most garantálja a tisztelt ház előtt, hogy a Szolnoki MAV Kórházat nem
privatizációra készítik el ő ! !

Várom őszinte válaszát !

Budapest, 2009 . június 15 .

Fidesz Magyar Pol i Szövetség
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